
1. Opening: 
 

Als voorzitter van de BAPS heb ik de eer de vergadering te openen (19:20 uur). 
 
Ik wil graag de volgende mensen bedanken: 
 

- De mede bestuursleden 
Alle bestuursleden hebben erg hun best gedaan om het vele werk zo goed mogelijk te 
doen. 
 

- De leden van de BAPS 
Zonder leden geen stamboek en we mogen trots zijn want België heeft als klein landje 
een groot aantal leden. 
 

- De organisatoren en alle medewerkers op de shows 
Zonder organisatoren en medewerkers, die vaak belangloos hun diensten aanbieden, 
zouden er geen evenementen zijn waar we met onze geliefde Arabische paarden naar 
toe zouden kunnen gaan. 

 
- Het team dat het jaarboek heeft gemaakt, Ilse en Jutta. 
- Uiteraard de fotograven en de mensen die artikelen hebben aangeleverd 
- Bedankt om wederom zo een mooi jaarboek te maken. 

 
- En zeker niet te vergeten de dames van het stamboek kantoor.  

Vicky en Sieglinde. 
 
We zullen zeker ons best blijven doen om de uitdagingen die we iedere week weer tegen 
komen correct op te lossen en alle werkzaamheden naar eer en geweten uit te voeren. 
 
Voor de goede orde wil ik de effectieve leden die iets willen zeggen of vragen, verzoeken 
eerst hun naam te zeggen en duidelijk in de microfoon te spreken zodat de vraag ook vertaald 
kan worden.  
 
Een ordentelijk verloop van deze vergadering wordt op prijs gesteld. Iedereen kan en mag 
zeggen wat hij wil maar wel graag op een correcte en nette manier. 
 
 

2.  Goedkeuring verslag Algemene vergaderingen 2022: 
 
Zijn de effectieve leden akkoord met verslag van 6 april 2022 ? 
14 x ja  0 x nee  0 x onthouding. 
 
Zijn de effectieve leden akkoord met het verslag van 1 oktober 2022 ? 
14 x ja  0 x nee 0 x onthouding. 
 
Zijn de leden akkoord met het verslag 22 november 2022 ? 
14 x ja  0 x nee  0 x onthouding. 
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3. Jaarverslag van de secretaris. 
 

Op 1 oktober 2022 hebben we een Algemene Ledenvergadering georganiseerd waarin er een 
aantal wijzigingen van de Statuten werden voorgesteld.  Omdat er geen 2/3 meerderheid van 
de effectieve leden aanwezig was, werd er op 22 november een Buitengewone Algemene 
Ledenvergadering gehouden, waar de wijzigingen met meerderheid van stemmen werden 
goedgekeurd.  
De verslagen hieromtrent zijn terug te vinden op de website van BAPS, alsook het gewijzigde 
Huishoudelijk – en  Zoötechnisch reglement. 
 
Zo werd er onder andere gestemd dat de Raad van Bestuur voortaan terug uit 6 leden bestaat 
ipv 8 en is er geen verschil meer tussen een Nederlandstalige en Franstalige Gemeenschap. 
 
Voor de naamkeuze van uw veulens zijn er nu 27 karakters beschikbaar. 
 
De administratiekosten werden aangepast aan een 2023 norm. 
 
Beslissingen en wijzigingen worden dus bekend gemaakt door publicaties op de website van 
het stamboek.    
Uitnodigingen voor Ledenvergaderingen, Nieuwsbrieven en andere zaken die het bestuur wil 
delen met haar leden worden voortaan per email verstuurd. 
 
De Raad legt zich toe op een verdere digitalisering van het kantoor en vraagt aan alle leden 
om ons de juiste contactgegevens te bezorgen, uiteraard in GDPR respect, zodat wij een 
goede communicatie met jullie kunnen garanderen. 
 
Er wordt gewerkt aan een update van de werkdocumenten die op de website terug te vinden 
zijn.   Best om altijd na te kijken of je over de meest recente documenten beschikt.  
Belangrijk is dat wij voor bepaalde transacties nog steeds vragen om ons de origineel 
ondertekende documenten te bezorgen.  
Na het inzenden van een geboorteverklaring ontvangen jullie van ons onder andere het 
schetsformulier dat door uw dierenarts moet ingevuld worden.   Dit wordt nu overgenomen 
door Paardenpunt Vlaanderen, die gaan werken met een app.  Dierenartsen die daartoe 
gemachtigd werden, zij moeten daar een cursus voor volgen -  zullen deze signalementen 
opnemen in deze app en de gegevens  rechtstreeks versturen naar Horse-ID.   Dit systeem zou 
in maart van dit jaar in voege moeten treden.   Aangezien Horse-ID niet klaar is om met de 
stamboeken te connecteren wordt er nu getracht om dit nieuwe systeem in april in werking 
te laten treden.   We verwachten hier nog problemen en kinderziektes die gaan opduiken en 
hopen dat er weer geen achterstand zal optreden bij het afdrukken van de paspoorten.   
 
BAPS wil haar eigen registratie systeem blijven beheren waar mogelijk en kiest er dus niet 
voor om dit in handen van de Overheid te geven.   Er wordt gewerkt aan een goede 
samenwerking tussen beide partijen. 
 
Naar aanleiding van de bekendmaking van de nieuwe Europese diergezondheidswet, (Animal 
Health Law) moeten inrichtingen waar paardachtigen worden gehouden vanaf 9 februari 
2022 geregistreerd zijn via de website www.horseid.be/extranet 

http://www.horseid.be/extranet


 
Onder inrichtingen wordt verstaan: plaatsen waar paardachtigen worden gehouden, zoals 
stallen, boxen en weiden. Iedere exploitant van een geregistreerde inrichting waar 
paardachtigen worden gehouden dient tevens een register bij te houden. Dit register bevat 
volgende gegevens van de paardachtige: 

• Unieke code (UELN-nummer) 
• Geboortedatum 
• De datum van de natuurlijke dood, het verlies of de slacht 
• Het unieke registratie- of erkenningsnummer van de inrichting van oorsprong / 

bestemming van de dieren, indien zij uit een andere inrichting afkomstig / bestemd 
zijn 

• Data waarop de verplaatsingen plaatsvinden 

Op de website van Paardenpunt Vlaanderen vindt je 2 voorbeelden van zo een register  
Let er als Houder ook op dat in Horse-ID paarden niet te lang “In Aanvraag” staan, ga na wat 
er ontbreekt en maak het in orde om problemen te vermijden.   Bij een import moet je als 
Houder zelf de Identificatieaanvraag aanmaken en maak er een gewoonte van om je lijst van 
paarden op te schonen.       
 
We hebben ook dit jaar weer een aantal statistieken en we zien dat de cijfers algemeen iets 
lager zijn tov de voorbije jaren.   Dit is onder andere te verklaren door de impact van Corona 
en nu ook door de financiële crisis, maar we stellen ook vast dat meer en meer fokkers en 
liefhebbers afhaken omwille van de huidige politiek binnen de show scene en de spanningen 
tussen de endurance liga’s . 
Daarnaast erkennen we het probleem dat we op het BAPS kantoor door personeelstekort in 
2022 een achterstand hebben opgelopen in de afwerking van de dossiers, die nu in 2023 
zullen worden afgehandeld.  
Sinds begin dit jaar hebben we een nieuwe, gemotiveerde bediende in dienst, Sieglinde 
Steylemans, die zich al goed heeft ingewerkt. (Sieg is hier aanwezig en wil graag met jullie 
kennis maken.) 
Er worden nu serieuze inspanningen geleverd om de achterstand bij te werken, maar er zijn 
ook veel dossiers die niet afgehandeld kunnen worden omdat er nog documenten of 
handtekeningen ontbreken.  Wij vragen daarom de begeleidende brieven waarin staat wat we 
nodig hebben goed te lezen en ons alles zo snel mogelijk te bezorgen, zodat ook deze dossiers 
afgerond kunnen worden.  Dossiers waarvoor de betaling nog openstaat worden niet 
afgewerkt, maar ook nieuwe dossiers worden voor dit lid  niet opgestart zolang vorige 
facturen nog openstaan.  Dit kan ook gevolgen hebben voor andere leden.  Bvb voor een 
merrie waarvan de import niet werd afgerond kan de registratie van haar veulen, hier in 
België geboren en dat mogelijk al werd verkocht, ook niet afgehandeld worden. 
Wij raden iedereen aan om er op te letten dat alle nodige documenten aanwezig zijn bij het 
paard dat je koopt, verkoopt, verhuurt zodat gerechtelijke procedures vermeden worden. 
 
Cijfers bekijken (staan in jaarboek). Zowat 25% van de geboren veulens komen van embryo’s 
 
Na de Covid-periode ging in oktober 2022 de WAHO Conferentie door in Amman – Jordanië. 
 



WAHO blijft elke vorm van genetische manipulatie verbieden, dus geen ICSI, IVF, Cloning 
etcetera ,wordt toegestaan dus ,  WAHO regels 20,21 en 22 die hiervoor van toepassing zijn 
blijven van kracht.   Het wordt stamboeken verboden om veulens te registreren die toch uit 
deze technieken zouden geboren worden. 
 
Naar aanleiding van deze discussie wordt door WAHO nu ook een nieuwe – Aanvullende 
Verklaring - gevraagd bij de registratie van veulens.    
Deze ondertekende verklaring dient met de geboorteverklaring aan het stamboek bezorgd te 
worden. 
 
De export procedure van paarden werd ook besproken.  Wat vooral van belang is, is dat een 
exportprocedure enkel tussen stamboeken gevoerd kan worden.  Sommige stamboeken 
sturen hun leden per email een kopij van het exportcertificaat.  Wij mogen certificaten 
gestuurd door eigenaars / agenten niet aanvaarden, enkel de origineel ondertekende 
exportverklaring die vanuit het exporterende stamboek wordt verstuurd naar BAPS wordt 
verwerkt. 
Wel mogen we deze vanaf nu per email versturen en ontvangen, maar ieder stamboek 
behoudt het recht om de originele stukken per post te ontvangen. 
Dit geldt ook voor dekbonnen. 
We gaan meer en meer naar een digitaal tijdperk, maar er is vaak een reden om originele 
handtekeningen te blijven ontvangen en te controleren.   
Er zijn helaas meesters in manipulaties van documenten en daar willen wij jullie en BAPS 
tegen beschermen.   
 
 
4. Jaarverslag van de penningmeester 

 
Bart overloopt de cijfers van het afgelopen jaar en meldt dat het BAPS het boekjaar 2022 

afsluit met een verlies van EUR 23.808,50 dit ten opzichte van een winst in 2021 van EUR 

27.075,40. 

De omzet daalde lichtjes van EUR 237.937,12 in 2021 naar EUR 224.970,34 in 2022. 

Ook het ledenaantal en hiermee gepaard gaande de ledenbijdragen daalden. 

De kosten daarentegen stegen van EUR 210.861,72 in 2021 naar EUR 248.778,84 in 2022 en 

de stijging is o.a. zichtbaar in de volgende rubrieken. 

- Deelnamekosten bijeenkomsten zijnde het bijwonen meetings WAHO welke slechts 
om de 2 jaar plaatsvind en ECAHO annual meeting 

- Algemene vergadering : vorig jaar werden er 3 Algemene vergaderingen 
georganiseerd, in 2021 werd dit nog met corona via briefwisseling georganiseerd. 

- Het organiseren van de jurycursus kostte BAPS uiteindelijk nog EUR 8579,47. 
- Personeelskosten, in 2021 hadden we een tijdje Lydia op kantoor die dan uit dienst 

ging en vervangen werd door Irène welke via een selectiebureau slechts voor enkele 
maanden aan de slag ging. 

 



Als we de balans bekijken, de bezittingen en schulden van BAPS zien we dat er nog voor een 

bedrag van EUR 58.342,82 aan openstaande facturen staan en dat we nog voor een bedrag 

van EUR 261.301,81 aan gelden ter beschikking hebben op de bankrekeningen 

De schulden hier tegenover bedragen slechts EUR 26.028,84. 

Voor het jaar 2023 hebben we ook een budget opgemaakt welke ook hier een verlies zal 

weergeven van EUR 24.665,00. 

Enerzijds hopen we op een stabilisering van de opbrengsten met een lichte stijging door 

indexering van de bijdragen. 

De kosten stijgen ook door deze indexeringen, waaronder de kantoorkosten (huur gebouwen). 

We hebben ook een bedrag van EUR 10,000 euro voorzien voor de verdere ontwikkeling van 

het digitaal kantoor. 

De kosten voor het bijwonen van WAHO en ECAHO hebben we verminderd doordat WAHO 

meeting dit jaar niet plaatsvind en ECAHO meeting in Engeland is wat de kosten drukt. 

We verwachten nog wel een stijging van de loonkosten, doordat we een 2e bediende op 

kantoor aangeworven hebben, Sieglinde, die via Intelect interim tewerk gesteld is. 

Hiermee rekening houdende ramen we de kosten op EUR 261.665,00 en komen we op een 

verlies van EUR 24.665,00. 

Kelly Delen vraagt hier of er hiervoor nog verder maatregelen genomen worden om daar iets 

aan te doen. 

Bart antwoorde hierop dat we begin van het jaar de tarieven al hadden geïndexeerd en dat we 

de cijfers ook verder zullen opvolgen, zodat het bestuur snel kan ingrijpen. 

 
5. Goedkeuring jaarrekening 2021: 
 
Zijn de effectieve leden akkoord met de jaarrekening 2022 ? 
14 x ja  0 x nee 0 x onthouding. 
 
6. Kwijting van de bestuurders: 
 
Geven de effectieve leden kwijting aan de bestuurders over 2022 ? 
14 x ja  0 x nee 0 x onthouding. 
 
7. Voorstel en goedkeuring begroting 2023: 
 
Zijn de effectieve leden akkoord met de begroting 2023 ? 

16  ja  0 x nee  0 x onthouding. 
 
 
 
 



8. Verkiezing van 2 rekeningtoezichthouders: 
 
Wie is er vrijwilliger om de boeken bij het BAPS te komen controleren en hiervan verslag uit te 
brengen aan de algemene ledenvergadering in  2024 ? 
Er zijn geen gegadigden. 
 
9. Verkiezing van 3 bestuurders: 
 
Diane Bedard – einde mandaat en er is geen tegen kandidaat. 
 
Ilse Verbruggen – einde mandaat en er is geen tegenkandidaat 
 
Thierry Fontaine – Kandidaat voor de vacante positie. 
Thierry stelt zich voor aan de aanwezigen: 

Mijn naam is Fonteyne Thierry. 

Ik heb mezelf kandidaat gesteld voor de functie van Nederlandstalig bestuurder.  

Ik ben een gepassioneerd Endurance ruiter, ik zit in de commissie Endurance bij Paardensport 

Vlaanderen en ben Nationaal Jury Endurance N4. Samen met mijn vrouw Anika Penne hebben 

we enkele Arabische paarden en een zeer kleinschalige fokkerij, Munckbos Arabians. 

Beroepshalve ben ik hoofdprojectleider bij de bouwfirma BESIX Infra.  

Achter de schermen help ik nu en dan Diane Bédard een beetje met informatie, foto’s, 

vertalingen. Om dit alles iets wat concreter, officiëler te maken stel ik mij kandidaat. 

Samen met de andere bestuursleden hoop ik ook mijn steentje te kunnen bijdragen in de 

promotie van het Arabische paard.  

 
De stembriefjes welke u bij aanmelding hebt ontvangen mag u nu invullen.  
Wij verzoeken iemand van de effectieve leden om te helpen met de telling van de stemming. 
 
De resultaten van de stemming is als volgt: 
Diane Bedard 16 x ja  0 x nee 0 x onthouding  
Ilse Verbruggen  16 x ja  0 x nee  0 x onthouding 
Thierry Fonteyne 16 x ja  0 x nee 0 x onthouding 
 
Hierdoor zal het bestuur in 2023 bestaan uit: 
Kay Hennekens   – voorzitter 
Ilse Verbruggen   – secretaris 
Bart Beckers   - penningmeester 
Diane Bedard  
Koenraad Detailleur 
Thierry Fonteyne 
  
 
 



10. Jaarverslag Hengsten Keuring  
 
Koenraad Detailleur doet zijn verslag. 

De hengstenkeuring heeft 18 maart plaatsgevonden in Oud-Heverlee. 
 
Voorjaar werden er 9 hengsten voorgesteld. 

Najaar 10 hengsten , waarvan 8 aanwezig op de keuring. 

Nut hengsten keuring? 

Wat we globaal zien, vooral in het Midden-Oosten is de sterke toename van onder en overbijt.  

Daarom is het bijzonder belangrijk dat de verplichting tot de hengstenkeuring blijft bestaan, 

en dat daarmee de Belgische fokker die gebruikt maakt van in Belgié beschikbare hengsten, 

toch bescherming en correcte informatie wordt aangeboden. 

Door reeds jaren lange controle op dit erfelijke afwijking , hebben we in Belgie geen tot nu toe 

probleem met deze genetische afwijking. 

De hengsten keuring , met controle op deze en andere genetische afwijking moet daarom 

blijven bestaan.  

De leden kunnen op de website van het Baps de lijst opvragen met goedgekeurde hengsten, 

met informatie of ze scid of ca of allebei drager zijn. 

 
11. Jaarverslag galoprennen 
 
Wegens een operatie is het voor Nelly niet mogelijk om aanwezig te zijn. 
Het gemaakt verslag is in het jaarboek 2022 opgenomen. 
 
 
12. Endurance 
 
Diane doet haar verslag. 
 
Goeieavond iedereen, 

Eerst een klein woordje over de Wedstrijd Exterieurkeuring 2020 van het Studbook. 

Deze vond niet plaats in februari, uiteraard door de strikte gezondheidsvoorschriften. De 

organisatie op de binnenpiste kon onmogelijk doorgaan op deze datum. Eind februari dachten 

we dat het zou beteren en begonnen we met de voorbereidingen van de editie 2021 op 11 

april. Maar vijf weken voor de wedstrijd gingen de besmettingscijfers van COVID terug de 

hoogte in en twijfelde de regering om de gezondheidsmaatregelen te verstrengen. We hebben 

dus de aankondiging van de wedstrijd even uitgesteld tot het moment dat ook de 

neushoornepidemie werd toegevoegd aan die van COVID. Alles moest opnieuw worden 

geannuleerd omdat we er vrij zeker van waren dat het iets langer zou duren dan de datum van 



28 maart, een datum die op dat moment werd aangekondigd. Deze datum lag dicht bij de 

wedstrijd en we hebben geen enkel risico genomen om die te behouden.  

Geen geluk dus op dat moment. We proberen het misschien uit te stellen tot de herfst maar 

niets is zeker in dit stadium. De herfst is nog ver. 

Betreffende de challenges: 

Het jaar 2020 was ongetwijfeld het moeilijkste van allemaal.  

De deelname aan de challenges is sterk gedaald dit jaar. We zagen een daling van 40 
deelnemers de afgelopen drie jaar naar slechts 25 dit jaar. We moeten hierbij vermelden dat 
verschillende fiches moesten worden weggegooid omdat de bijdragen voor 2020 niet werd 
betaald, een erg betreurenswaardig feit.  

We raden dus aan om niet te lang te wachten om lid te worden van het BAPS in 2021 zodat 
uw paarden de kans krijgen om deel te nemen aan onze verschillende challenges. 

We wilden ook alle organisatoren en enduranceteams feliciteren die gemotiveerd bleven en 
ondanks alles de obstakels wisten te trotseren. Dankzij hun inzet en betrokkenheid kon een 
groot deel van de wedstrijden blijven doorgaan. Ze zorgden er op die manier ook voor dat het 
aantal deelnemers aan de challenges van het BAPS toch nog aanvaardbaar was in 2020.  

En nu de serieuzere zaken… 
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Challenge I 

- op de eerste plaats: OSCAR NWA OX, eigendom van Marcel Rossius. 

- op de tweede plaats: MAISSA AL RIUS, eigendom van Patricia Guéret. 

- en op de derde plaats op het podium: ALAZNEE D'HAVENNE, ook eigendom van  
Marcel Rossius. 

Proficiat aan de eigenaars! 

Terwijl jullie de eerste tabel bekijken, wil ik jullie nogmaals herinneren aan de regels die 
gewijzigd en gepubliceerd zijn in het Yearbook 2019, dat alle leden hebben ontvangen.  

Wie zijn berekeningen heeft gemaakt en geen rekening heeft gehouden met de wijzigingen, 
zal niet tot dezelfde resultaten komen. Bovendien zullen sommigen niet meer begrijpen 
waarom ze terug in challenge I zijn gekomen. 

Challenge I betreft nu alle nationale wedstrijden van maximaal 40, 60 en 80 km, die 
uitgevoerd zijn conform het nationaal endurancereglement van de KBRSF. 



Alle paarden die nog nooit deelnamen aan wedstrijden van meer dan 80 km kunnen hieraan 
meedoen. 

Deze wijzigingen volgen op diegene die de KBRSF eerder al doorvoerde, de wedstrijden van 
30 km werden uit de kwalificaties geschrapt en een wedstrijd van 40 km werd toegevoegd. 
HET BAPS heeft zich dus aangepast in functie van deze wijzingen. 

Daarom worden de wedstrijden van 30 km niet meer in rekening gebracht in challenge I. 

Omdat enkel nog de wedstrijden van 40 en 60 km overbleven in challenge I, hebben we 
beslist om de 80 km toe te voegen zodat alle nationale wedstrijden binnen dezelfde challenge 
gegroepeerd zouden zijn en in challenge II de CEI’s onder te brengen. 

Een andere wijziging die werd doorgevoerd, betreft de kwalificatieraces. Om paarden die net 
begonnen zijn en om hen hierin verder te stimuleren, worden alle kwalificatiewedstrijden 
voortaan gewaardeerd met een minder belangrijke delingscoëfficiënt, wat tot gevolg heeft 
dat de waarde van een kwalificatiewedstrijd verhoogt.  

Tot zover challenge I 
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Voor challenge II, 

- op de eerste plaats: BEREZIG, eigendom van Bruno Van Gestel. 

- op de tweede plaats: SICHEN DES SAUVLONS, eigendom van Françoise Yernaux. 

- en op de derde plaats op het podium AI XAMBA, eigendom van Charlène Willeme 

Proficiat aan de drie eigenaren. 

Ik laat jullie de tabel bekijken terwijl ik nog even herinner aan de wijzigingen voor challenge 
2… 

Zoals daarnet dus gezegd werden de wedstrijden van 80 km verwijderd uit deze challenge en 
bevinden die zich nu in de 1, samen met de andere nationale wedstrijden. 

Wat de CEI’s betreft, heeft de BAPS ook enkele wijzigingen doorgevoerd. Met als doel om 
onze krachten te bundelen en om de organisatoren van ons land aan te moedigen, werd 
beslist om de punten die men behaalt tijdens alle Belgische CEI’s te verdubbelen. Helaas vond 
er geen enkele plaats in 2020 en vindt er ook dit jaar geen enkele plaats. We hopen op betere 
tijden in 2022. 

Ik maak van de gelegenheid gebruik om hieraan toe te voegen dat voor 2021 de nationale 
wedstrijd van 100 km wel degelijk onder challenge II valt. De reglementen worden op onze 
website aangepast en ook gepubliceerd in het Yearbook 2020. 
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Wat betreft de challenge voor fokkers, challenge III, zien we hetzelfde podium als vorig jaar, 
zijnde: 

Eerste plaats: Ecurie des Sauvlons van Jean Houassin 

Tweede plaats: Elevage D'Havenne van Marcel Rossius 

Derde plaats: Haras de l'Eaunoire van Patricia Gueret 

Proficiat alle drie. 

Helaas beschikten de vier andere fokkers die vorig jaar aanwezig waren niet over de nodige 
twee paarden in challenges I en II om te kunnen deelnemen aan de challenge voor fokkers. 
We hopen hen terug te zien in 2021. 

Tot zover de podia bij de challenges van de BAPS. 

De resultaten zijn zo snel mogelijk beschikbaar op onze Facebook-pagina, misschien vanaf 
maandag of dinsdag. 

We hopen alle paarden en ruiters op het terrein te zien dit jaar. 

We hopen op betere dagen en wensen jullie veel succes in 2023! 

 
13. Jaarverslag Shows 
 
In 2022 heeft het BAPS het Belgisch kampioenschap op 2 juli in Sentower Park georganiseerd. 
Buiten hebben de deelnemers hun best gedaan om Belgisch kampioen sport te worden en 
binnen hebben de in hand klassen plaatsgevonden. 
Er was een goede opkomst  
In 2023 zal het Belgisch kampioenschap op 26 augustus plaatsvinden in het Azelhof te Lier. 
De sportklassen worden wederom opengesteld voor internationale deelnemers. 
 
In 2023 ziet de kalender er als volgt uit, zie screen 
 
Ecaho: 

- De AGM van Ecaho vindt pas plaats 29 en 30 april in London en hierdoor zijn de 
statistieken van Ecaho nog niet bekend. 

 
- Er zijn diverse functies vacant in het bestuur van Ecaho waaronder de positie van 

voorzitter en voorzitter van de showcommissie. 
Ik ben benieuwd wie er op deze posities terecht zal komen.  

- Het Bluebook en het Green book voor 2023 zijn ook nog niet gepubliceerd maar deze 
zullen binnenkort beschikbaar zijn op de site van Ecaho. 



Jurycursus: 
- Na de nationale cursus van het ministerie is er in 2023 een jury cursus geweest 

waarvoor 4 kqandidaten geslaagd zijn. 
Zij zijn nu druk met de probations en zodra deze met goed gevolg zijn afgelegd kan het 
bestuur besluiten de kandidaten op de nationale lijst van het BAPS te plaatsen. 

- Ecaho komt met een voorstel om de jury leden vanaf nationaal niveau op te gaan 
leiden. Hetgeen noodzakelijk is om alle landen dezelfde mogelijkheden te geven en 
het niveau van de potentiele juryleden te waarborgen. 

 
 
Het BAPS Jaarboek: 

- Is in druk en zal jullie zo snel mogelijk worden toegezonden. 
 

14. Jaarverslag sport 
 

Inzake sport werd in 2022 weinig tot niets georganiseerd, we hadden enkel de wedstrijd op 
het BK. Bart geeft aan dat BAPS een idee ontwikkelt om ook een Challenge gelijkaardig aan de 
endurance challenge te starten om zo de sport opnieuw wat aan te trekken.   
Tevens is er een idee om een commissie sport op te richten welke dan ook de organisaties 
van deze wedstrijden mee op zich neemt. 
 
 
Ik wil graag iedereen bedanken voor de bijdrage aan deze vergadering en om 20:30 uur wordt 
de vergadering gesloten. 
Er is nog de mogelijkheid om een drankje te nuttigen en na te praten. 




